
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 13/11/2024

Του:  Κουπελόγλου Συμεών, Βουλευτή Α' Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών
Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Διακόπτεται η κυκλοφορία οχημάτων προς τα Τζουμέρκα από
Πηγάδια έως Γέφυρα Πλάκας;»

Κύριοι Υπουργοί,

Όπως μας καταγγέλθηκε, φημολογείται ότι το επόμενο χρονικό διάστημα θα διακοπεί η
κυκλοφορία οχημάτων προς τα Τζουμέρκα κι επί του δρόμου από Πηγάδια έως Γέφυρα
Πλάκας. Θεωρείται αδιανόητο να διακόπτεται η χρήση δρόμου προ της διαμόρφωσης
ασφαλών και σύντομων εναλλακτικών διαδρομών για τους κατοίκους και τους
επαγγελματίες της ευρύτερης περιοχής. Η έλλειψη πρόνοιας διευκόλυνσης της
μετάβασης των αναφερομένων από προορισμό σε προορισμό, αφ΄ής στιγμής διακοπεί
η κυκλοφορία των οχημάτων προς Τζουμέρκα, θα οδηγήσει μοιραία στην κίνηση των
κατοίκων, δια κάκιστων, επικίνδυνων οδών ιδιαίτερα τους χειμερινούς μήνες και άνευ
σημάνσεως, οι οποίοι επιπροσθέτως δεν έχουν δεχτεί κάποια έστω υποτυπώδη
βελτίωση κατά το παρελθόν.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Είναι στις προθέσεις να διακόψετε την κυκλοφορία οχημάτων προς τα Τζουμέρκα
από Πηγάδια έως Γέφυρα Πλάκας κι αν ναι, για πόσο χρονικό διάστημα;

2. Προτίθεσθε όπως μας ενημερώσετε για το πώς θα διασφαλιστεί τόσο η ασφάλεια των
οδηγών όσο και της κυκλοφορίας βαρέων και εκτάκτου ανάγκης οχημάτων
(ασθενοφόρα, πυροσβεστικά οχήματα) αλλά και των εργαζομένων της ευρύτερης
περιοχής (υγειονομικό προσωπικό κέντρων υγείας, εκπαιδευτικοί κτλ.), καθ’ όλη τη
διάρκεια των εργασιών και ειδικά κατά τους χειμερινούς μήνες;

3. Θα υπάρξει μέριμνα, όσον αφορά την αποζημίωση για διαφυγόντα κέρδη, για τους
επαγγελματίες και εργαζόμενους της περιοχής που θα πληγούν, εξαιτίας της διακοπής
κυκλοφορίας οχημάτων επί του προαναφερθέντος δρόμου;

Ο ερωτών Βουλευτής
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